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Protokół Nr 37/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych  

odbytego wspólnie z Komisją Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 4 grudnia 2023 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

Posiedzenie odbyło się wspólnie z Komisją Skarg, Wniosków i Petycji z uwagi na 

wystąpienie z inicjatywą zwołania wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:02, a zakończyło się o godzinie 10:55.  

 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Faliński - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji zgodnie z uzgodnieniami przewodniczących Komisji, a protokołowała Dominika 

Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Posiedzenia – Józef Faliński stwierdził quorum, 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (listy obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia: 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Józef Faliński 
Przedstawił porządek wspólnego posiedzenia dzisiejszej Komisji.  

Przekazał, że Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodatkowo będzie obradowała nad punktem dotyczącym opracowania przez planu 

pracy na 2024 rok.  

 

Kolejno odczytał porządek posiedzenia komisji. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2024 rok. 

4. Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2024-2033. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 
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Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

2. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 2 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 
 

Ad. 3 

Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Józef Faliński 

Zauważył, że członkowie Komisji otrzymali projekt budżetu. Pozostałe Komisje również 

obradowały nad projektem budżetu. Poprosił Panią Skarbnik o syntetyczne przedstawienie 

informacji w tej sprawie. Gdyby były pytania to wtedy będą uzupełniać ewentualnie  

o dodatkowe informacje.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła projekt budżetu na 2024 rok. Przekazała, że projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2024 rok przygotowany został w oparciu o informacje przedstawione 

przez jednostki, które oszacowały swoje przyszłoroczne dochody. Również w oparciu  

o zawiadomienie z Ministerstwa Finansów o planowanych kwotach subwencji dla powiatu na 

przyszły rok i o planowanych kwotach z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób 

fizycznych i osób prawnych oraz w oparciu o zawiadomienie Wojewody 

Zachodniopomorskiego o planowanych kwotach dotacji na realizację zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz zadań własnych powiatu w 2024 roku.  

Podała informacje dotyczące wysokości dochodów w tym bieżących i majątkowych.  

Przedstawiła informacje na temat zaplanowanych wydatkach w tym bieżących i majątkowych. 

Zwróciła uwagę, że budżet jest deficytowy. Deficyt wynosi 16.375.611,68 zł.  

Przedstawiła informacje na temat planowanego deficytu i źródeł jego pokrycia. Przedstawiła 

informacje na temat planowanych rezerw.  

Przedstawiła i omówiła załączniki do projektu budżetu na 2024 rok wymagane ustawą  

o finansach publicznych. Podała informację na temat zawartych w projekcie uchwały 

budżetowej upoważnień i limitów.  

Przedstawiła informację na temat zaplanowanych zadań inwestycyjnych zaplanowanych  

w wydatkach majątkowych. Wymieniła poszczególne zadania i podała zaplanowane kwoty 

środków finansowych na ich realizację. 

Poinformowała, że na 2024 rok zostały zaplanowane dofinansowania ze środków własnych 

powiatu do wydatków bieżących jednostek z zakresu pomocy społecznej (Dom Pomocy 

Społecznej, Regionalna Placówka Opiekuńczo-Terapeutyczna w Dębnie) po 700.000,00 zł. 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Robert Dudek 

Zapytał, na ile miesięcy zabezpieczono szkolnictwo? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że nie odpowie na to pytanie, gdyż może powiedzieć na jaką kwotę szkolnictwo 

nie zostało zabezpieczone. Dlatego, że to określenie „na ile miesięcy”, co roku się zmienia. 

Poruszyła kwestię składania przez jednostki oświatowe planów finansowych. Jednostki 

wiedzą, iż w trakcie przygotowania projektu budżetu są zmniejszane ich wydatki, więc z roku 
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na rok coraz więcej dopisują, zabezpieczają się chociażby na prognozowane wzrosty cen, 

inflację czy wzrost cen za energię elektryczną i ogrzewanie. Odnosząc się do całego Powiatu 

przekazała, że w stosunku do wydatków, jakie jednostki przedstawiły w swoich planach 

finansowych do wydatków bieżących, nie zostało zabezpieczonych 15 milionów złotych.  

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Robert Dudek 

Zapytał, czy dotyczy to jedynie oświaty? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że wszystkich jednostek organizacyjnych. Bierzemy pod uwagę cały powiat.  

Poruszyła sprawę zmian w zakresie kwoty najniższego wynagrodzenia od 1.01.2024 r. 

Odnosząc się do składników wynagrodzenia zauważyła, że samorząd charakteryzuje się 

odrębnymi prawami w porównaniu do sfery prywatnej. Przekazała, że wzrost najniższego 

wynagrodzenia to 700,00 zł. Zwróciła uwagę na dodatek stażowy, który w przypadku 

samorządów wynosi 20 %, więc jeżeli dodamy do tego koszty pracodawcy to wzrost 

wynagrodzenia wyniesie 1.000,00 zł.  

Odniosła się do sytuacji w DPS w Myśliborzu, który zatrudnia dużą ilość pracowników. 

Zauważyła, że nie tylko pracownicy posiadający najniższą krajową, lecz każdy pracownik 

oczekuje podwyżki wynagrodzenia. Poruszyła kwestię niwelowania różnic  

w wynagrodzeniach przy zajmowanych stanowiskach.  

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy zmiana dotycząca wynagrodzeń została uwzględniona w budżecie? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że jeżeli chodzi o DPS to tak jak powiedziała tj. kwota 700 tysięcy złotych.   

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy w Starostwie zostało to uwzględnione? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że podwyżki nie. 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Tomasz Jarema 

Zwrócił uwagę na trudną sytuację szpitali w Powiecie Myśliborskim. Zapytał, czy wiadomo, 

że jakiekolwiek środki własne zostały zabezpieczone dla tych szpitali w tym budżecie? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nie. Przekazała, że na początku obecnej kadencji były wyemitowane 

obligacje na 9,5 mln złotych, one już zostały przez tut. Radę rozdzielone w ciągu 5 lat, więc 

ich już nie ma. Na ostatniej sesji zostały wykorzystane.  

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Tomasz Jarema 

Zwrócił uwagę na planowane podwyżki do wynagrodzeń pielęgniarek w szpitalach. 
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Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Tomasz Jarema 

Odnosząc się do projektu budżetu zauważył, że deficyt wynosi 16.375.611,68 zł, ale przychody 

też rozdysponowują tutaj 7.411.406,00 zł. Zauważył, że z nadwyżki budżetowej zabezpieczają 

8.464.205,36 zł, a 3.100.000,00 zł stanowią wolne środki.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zaznaczyła, że to są szacowane środki.  

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy mogą być one jeszcze mniejsze? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że wszystko zależy od tego jak rok 2023 się zamknie. Mogą być one mniejsze 

bądź większe. Przekazała, że dnia 31.12 wpływają zapotrzebowania od jednostek twierdząc do 

końca roku, że wszystkie pieniądze im są potrzebne. Po czym jednak te środki spływają do 

budżetu. 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy Pani Skarbnik widzi jakieś oszczędności w tym budżecie wg stanu na dzień 

dzisiejszy? Czy z czegoś należałoby zrezygnować, z jakich wydatków?  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na rosnące wydatki bieżące. Już w tej chwili jest deficyt bieżący na poziomie  

5 mln. zł. Zauważyła, że gospodarka finansowa powinna tak się kształtować, żeby dochody 

bieżące pokrywały wydatki bieżące. Po drugie, jeżeli posiada się zadłużenie to te dochody 

bieżące powinny być wyższe niż wydatki bieżące  o kwotę wykupu obligacji bądź spłatę rat 

kredytu. Zaciągając zobowiązanie nawet prywatnie to musimy widzieć z czego to spłacimy. 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał, czy Zarząd uwzględniał Gminę Boleszkowice przy wydatkach inwestycyjnych na 

drogi i inne zadania? Burmistrzowie i Wójtowie składali swoje zapotrzebowanie. Temat był 

poruszany również w jego interpelacjach. Zauważył, że nie widzi uwzględnienia  

Gminy Boleszkowice nawet w Wieloletniej Prognozie Finansowej na następne lata.  

Odniósł się do sprawy dokończenia inwestycji Kaleńsko-Szumiłowo. Zwrócił uwagę na inne 

inwestycje, które są również potrzebne w Gminie Boleszkowice. Zapytał, czy Zarząd Powiatu 

na ten temat coś rozmawiał i czy brał to pod uwagę? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że na wydatki bieżące brakuje 15 mln. złotych. Odniosła się do tematu związanego 

z kształtowaniem budżetu w 2024 roku. Nawiązując do zapytań w sprawie oświaty przekazała, 

że dyrektorzy w tej chwili wiedzą jak będzie wyglądała ich działalność w okresie od stycznia 

do końca sierpnia 2024r., bowiem od 1 września 2024r. to jest nowy rok szkolny. Dyrektorzy 

szkół nie wiedzą ile będą mieli oddziałów i jakie będą nabory. Trzeba pamiętać o tym, że liczba 

ludności w Powiecie Myśliborskim maleje. Zwróciła uwagę, że chociażby pod kątem 

przyszłych wyborów już są dwa mandaty zabrane w związku ze zmniejszeniem się populacji 
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w Powiecie Myśliborskim. Tak też jest w oświacie. Odniosła się do obsługi przez Powiat 

szkolnictwa ponadpodstawowego. Przekazała, że to co jest zaplanowane w inwestycjach to 

przeczytała. Niczego innego nie ma i te inwestycje zostały wprowadzone, na które Powiat 

otrzymał jakiekolwiek dofinansowanie, gdzie zostały zawarte umowy i ujęto zadania, które 

były uwidocznione w Wieloletniej Prognozie Finansowej już w 2023 roku. 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych – Wojciech Ciechanowicz 

Przekazał, że dlatego zadał to pytanie, ponieważ na ostatniej sesji z oszczędności  

z przeprowadzonych przetargów na zrobienie dwóch projektów dla Gminy Boleszkowice 

zaoszczędzono niecałe 70 000,00 zł i zostało to przekazane przez Radę na rzecz zrobienia 

dokumentacji w m. Pszczelnik. Chciałby, aby Boleszkowice zostały w jakiś sposób 

uwzględnione, żeby rozmawiano na Zarządzie Powiatu o tym i brano to pod uwagę.  

Zauważył, że na poprzednich sesjach nasz deficyt budżetowy wynosił ponad 30 mln. zł,  

a teraz na lata 2024 niecałe 16,5 mln. złotych. Poprosił o udzielenie informacji, skąd wzięły 

się takie prognozy? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że radny ma przed sobą deficyt 2024 roku, zaś deficyt za rok 2023 to jest zupełnie 

coś innego. To są dwa odrębne dokumenty. Przekazała, że kończy się nam deficyt za rok 2023 

i koniec, to nie jest ciągłość tego deficytu. Zwróciła uwagę, że dany budżet danego roku ma 

swój deficyt i on nie przechodzi dalej.  

Zaznaczyła, że planuje się, iż ten deficyt który jest w budżecie w wysokości 30 mln zł zakończy 

się mniejszym. Dlatego, że pozostaną środki, które pokryją nam wydatki 2023 roku.  

Ale dany rok zamyka się określonym deficytem. Plan jest planem, a wykonanie jest 

wykonaniem.  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Józef Faliński 

Zwrócił uwagę, że należy ponowić wniosek do Zarządu Powiatu o to, aby zabezpieczał 

obecność członka zarządu na posiedzeniach Komisji Stałych, ażeby radni mogli uzyskać 

informacje. Zauważył, że członkowie Komisji podejmują, co prawda decyzję nie ostateczną, 

ale opiniującą.  

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych – Tomasz Jarema 

Zwrócił uwagę na niewykorzystane środki pieniężne z rachunków bieżących w wysokości 

7.400.000,00 zł. Zapytał, które jednostki nie wykorzystują tych środków? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że są to pieniądze znaczone, które Wojewoda przekaże jeszcze do końca 

grudnia. 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych – Tomasz Jarema 

Poruszył kwestię nadwyżki budżetowej. Zapytał, które są to środki? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że trudno jest powiedzieć bowiem na dzień 31.12. będzie wiedziała,  

która jednostka ile oddała. Szacuje, że pozostaną nam dochody chociażby z odsetek 
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bankowych, które zostały wypracowane poprzez lokowanie w innych bankach plus środki 

spływające od jednostek z niewykorzystanych wydatków. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Józef Faliński 

Nawiązał do zapytania Członka Komisji W. Ciechanowicza odnośnie inwestycji drogowych  

w Gminie Boleszkowice.  

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych – Wojciech Ciechanowicz 

Zwrócił się z zapytaniem do Starosty Myśliborskiego, czy Gmina Boleszkowice była brana 

pod uwagę w Wieloletniej Prognozie Finansowej pod względem inwestycji, które już mają? 

Odniósł się do inwestycji Kaleńsko-Szumiłowo. Zapytał, czy Zarząd ma plany,  

żeby tą inwestycję dokończyć jak i też również inne inwestycje np. przebudowa drogi  

Wysoka-Wyszyna (gdzie jest zrobiona dokumentacja) czy przebudowa mostów?  

Czy Zarząd na ten temat rozmawiał? 

Zauważył, że wszystkie gminy są w jakiś sposób uwzględnione w tym projekcie budżetu,  

a w przypadku Gminy Boleszkowice tego nie widać. Rozumie przez to, iż nie ma środków 

finansowych. Jednakże chciałby, żeby ta gmina była brana też pod uwagę. Odniósł się do 

ostatniej sesji, gdzie podczas głosowania się wstrzymał się od głosu ponieważ zaoszczędzono 

pieniądze w wysokości ok. 70 000,00 zł przy dwóch projektach i zostało to przekazane na 

zadanie w Pszczelniku.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że ten rok był szczególny pod względem wykonanych inwestycji na terenie 

powiatu. Poinformował o rozstrzygnięciu przetargu na ścieżki rowerowe, które zaplanowano 

na początku kadencji (Myślibórz-Klicko oraz Dębno-Mostno).  

Odnosząc się do Boleszkowic, przekazał, że dokumentacje dotyczące inwestycji polegających 

na modernizacji drogi powiatowej Wyszyna-Wysoka oraz mostów w Namyślinie  

są  robione. Zauważył, że jeżeli będzie jakakolwiek okazja i możliwości to będą składane 

wnioski o pozyskanie środków na ich realizację. Pod względem dokumentacji w wielu 

przypadkach są przygotowani. Zaznaczył, że na razie Pani Skarbnik zostawiła wszystkie te 

inwestycje, gdzie są już podpisane umowy oraz przy których jest zapewnione finansowanie. 

Jeżeli będzie utrzymany taki rytm w ramach „Polskiego Ładu” w zakresie takich wysokości 

otrzymywanego dotychczas dofinansowania inwestycji, to będzie można więcej inwestycji 

zrealizować. Odniósł się do przetargów. Przykład dotyczący ścieżki rowerowej Dębno-Mostno 

pokazał niestety, że pomimo tego, iż wyceniono ścieżkę rowerową na ponad 4 mln zł. to 

wyszło 1.600.000  zł więcej.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych: 

 

Za pozytywną opinią do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2024 rok głosowało – 

4 Członków komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 
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Komisja skarg, wniosków i petycji: 

 

Za pozytywną opinią do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2024 rok głosowało – 

2 Członków komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2024-2033. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa w zakresie załącznika Nr 1 została 

zaplanowana w roku 2024 i jest ściśle związana z projektem budżetu. Zauważyła, że rok 2030 

był rokiem, który sprawiał trudności, jeżeli chodzi o spełnienie wskaźnika wynikającego  

z artykułu 243 ustawy o finansach publicznych. W związku z czym zaprojektowane jest 

zmniejszanie wydatków bieżących. Powiat musi skupiać się na ograniczaniu wydatków 

bieżących.  

Zwróciła uwagę, że Powiat posiada bardzo rozbudowaną sieć jednostek budżetowych  

w porównaniu z innymi powiatami i tutaj to generuje przede wszystkim tak wysokie wydatki 

bieżące. Odniosła się do deficytu bieżącego.  

Poinformowała, że w tej chwili Powiat posiada wydatki bieżące o charakterze stałym. 

Przekazała, że do wyliczenia wskaźnika brane jest wykonanie z 7 poprzednich lat. Więc to jak 

w tej chwili realizowane są wydatki i dochody bieżące ma wpływ na lata następne tj. 2024–

2031 roku. Póki co posiada takie wyliczenie wynikające z ustawy o finansach publicznych, jak 

się nic nie zmieni to tak będzie to nadal wyglądało.  

Odniosła się do załącznika Nr 2 dotyczącego przedsięwzięć. Przekazała, że Powiat posiada 

zadania inwestycyjne, o których mówiła przy projekcie budżetu. Również są zadania bieżące 

ujęte w przedsięwzięciach, które nie są związane z bieżącym utrzymaniem i funkcjonowaniem 

jednostek, a które są w Wieloletniej Prognozie Finansowej, czyli powierzenie zadań do 

realizacji w zakresie prowadzenia placówek opiekuńczo-wychowawczych.  

Poinformowała, że Powiat posiada stałe zadania, które są realizowane w Dębnie oraz w 

Sławnie. Poinformowała, że Zarząd podjął decyzję o utworzeniu jeszcze jednego zadania na 

prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej. W związku z tym, że kontrola z Urzędu 

Wojewódzkiego wykazała, iż nasze dzieci które są w rodzinach zastępczych i w placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych są wysyłane za daleko od miejsca rodzinnego. Zauważyła, że to 

zadanie ujęte jest w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Natomiast nie wiemy, czy Wojewoda 

wyda zgodę na utworzenie tego zadania w związku z tym, że przepisy idą w stronę 

deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej. Bardziej idzie to w kierunku rodzinnych domów 

dziecka czy też rodzin zastępczych.  

Poruszyła kwestię realizacji przedsięwzięć. Przekazała, że jest realizowane przedsięwzięcie 

przez Środowiskowy Dom Samopomocy „Bratek” w Barlinku. Poinformowała, że na to 

zadanie przekazywana jest dotacja od Wojewody. Poinformowała o zawartej umowie ze 

Stowarzyszeniem „Bratek” na realizację tego zadania. Zwróciła uwagę na zadanie w zakresie 

zimowego utrzymania dróg. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych: 
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Za pozytywną opinią do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2024-2033 głosowało – 4 Członków komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał  

się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

 

Za pozytywną opinią do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2024-2033 głosowało – 2 Członków komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał  

się od głosu. 

 

Ad. 5 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych – Mirosław Piwowarczyk 

Odniósł się do okresu na jaki został zaplanowany plan pracy Komisji w związku z 

zakończeniem Kadencji Rady Powiatu. 

Kolejno, odczytał projekt planu pracy Komisji w 2024 roku. (Projekt planu pracy stanowi 

załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych: 

 

Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych na 2024 rok głosowało – 4 Członków Komisji, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych – Wojciech Ciechanowicz 

Zwrócił się z zapytaniem do Członka Zarządu Powiatu M. Norsesowicza w sprawie odwołania 

Pani Prezes Szpitala w Dębnie Sp. z o.o.? 

 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował, że dnia 7 listopada br. Pani Prezes została odwołana przez Zgromadzenie 

Wspólników, bo taki wniosek złożyła. Jednakże na tym samym Zgromadzeniu Wspólników  

w dniu 7 listopada br. został złożony wniosek przez wspólników o zaproponowanie podjęcia 

przez Panią Prezes ponownie funkcji Prezesa Zarządu Spółki Szpitala w Dębnie od 

09.11.2023r.  Pani Prezes wyraziła zgodę. 
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Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał, czy zmieniły się warunki zatrudnienia? 

 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że nie. Poinformował, że wszystkie warunki zatrudnienia zostały podtrzymane. 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał, czy z NFZ zostały podpisany kontrakt na tomograf? 

 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że tak. 

 

Więcej spraw różnych nie poruszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 10:55. 

      

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 
 


